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ΣΥΖΗΤΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟ ΤΕΠΑΚ

«Εργαλεία Ανίχνευσης της
Κακοποίησης Ηλικιωμένων»
Το Τμήμα Νοσηλευτικής του ΤΕΠΑΚ διοργάνωσε Συζήτηση 

Στρογγυλής Τραπέζης με θέμα «Εργαλεία Ανίχνευσης 

της Κακοποίησης Ηλικιωμένων Ατόμων και η χρήση
τους στην Ευρώπη». Σκοπός της συζήτησης ήταν να παρουσιαστούν 

τα πρώτα αποτελέσματα του πρώτου παραδοτέου 

του έργου που συνοψίζονται στα ακόλουθα ευρήματα: 

Η κακοποίηση ηλικιωμένων ατόμων είναι ένα παγκόσμιο 

κοινωνικό ζήτημα και πρόβλημα δημόσιας υγείας,
παρουσιάζεται επίσης ένα κενό στην εκπαίδευση και στην
ύπαρξη διαθέσιμου εκπαιδευτικού υλικού για τους επαγγελματίες 

υγείας και κοινωνικής φροντίδας. Η κακοποίηση 
ηλικιωμένων ατόμων δύσκολα εντοπίζεται και όταν

εντοπιστεί δεν αναφέρεται ή δεν γίνονται οι απαραίτητες
ενέργειες για την αντιμετώπισή της, επίσης τα εργαλεία
ανίχνευσης της κακοποίησης βοηθούν στον έγκαιρο εντοπισμό 

της κακοποίησης. Η βιβλιογραφική ανασκόπηση που
διεξήγαγε η ομάδα του #SAVE έδειξε συνολικά ότι υπάρχουν 

37 εργαλεία ανίχνευσης και η κάθε χώρα εταίρος
του έργου θα εφαρμόσει πιλοτικά ένα ή περισσότερα
εργαλεία ανίχνευσης της κακοποίησης ηλικιωμένων στις
υπηρεσίες φροντίδας υγείας και κοινωνικής φροντίδας.

Στη συζήτηση συμμετείχαν νοσηλευτές, ιατροί, ψυχολόγοι, 

κοινωνικοί λειτουργοί, εκπρόσωποι της Αστυνομίας 
Κύπρου και του Παρατηρητήριου Τρίτης Ηλικίας, οι

οποίοι είχαν την ευκαιρία να εκφράσουν τις απόψεις και
να καταθέσουν τις δικές τους επαγγελματικές εμπειρίες
για το θέμα. Το συμπέρασμα της συζήτησης ήταν ότι για
την αντιμετώπιση του προβλήματος της κακοποίησης είναι
απαραίτητη η διεπιστημονική συνεργασία και επικοινωνία.

Για περισσότερες πληροφορίες στον lOTÔTonoihttps://
www.projectsave.eu/ ή ακολουθήστε μας, στα μέσα κοινωνικής 

δικτύωσης: #elderabuse#save
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Εκτός από τους πολίτες που επιμένουν να μην
εμβολιάζονται νέα πηγή ανησυχίας αποτελούν
οι πολίτες που αρνούνται να λάβουν την τρίτη
δόση εμβολίου με την ανοσία από τον
προηγούμενο εμβολιασμό τους να μειώνεται κ
τον κίνδυνο σοβαρής νόσησης να αυξάνεται

Οδεύουμε προς ακύρωση του safepass όσων
επιλέγουν να μην λάβουν την τρίτη δόση εφόσον
συμπληρωθούν τρεις μήνες από τη μέρα που τους
επιτράπηκε η χορήγηση της αναμνηστικής δόσης
με τους συγκεκριμένους πολίτες να επιστρέφουν
σε υποχρεωτικό rapid test κάθε 72 ώρες

Χθες ανακοινώθηκε νέα αύξηση κρουσμάτων τα
οποία έφτασαν τα 386 την ώρα που οι ασθενείς
παρέμειναν στους 88 Από τους νοσηλευόμενους
οι 38 είναι σε σοβαρή κατάσταση ενώ στη ΜΕΘ
νοσηλεύεται διασωληνωμένος και 23χρονος
χωρίς ιστορικό εμβολιασμού

ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗ Δ.Υ

Μετά τις αντεγκλήσεις
βρίσκουν κοινό έδαφος

ΟΔΗΓΟΙ TAH

Τα καύσιμα έσβησαν τις μηχανές
Στους δρόμους βγήκαν χθες οι επαγγελματίες οδηγοί ταξί καταγγέλλοντας
στοχευμένους ελέγχους από το Τμήμα Τελωνείων στα οδοφράγματα αλλά και
απειλές για κατασχέσεις οχημάτων εάν γεμίσουν τα οχήματά τους με καύσιμα
από τα κατεχόμενα ΣΕΛ 5

I
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Σε τροχιά συμφωνίας βρίσκονται ΠΑ
ΣΥΔΥ και κυβέρνηση όσον αφορά τη
μεταρρύθμιση της δημόσιας υπηρεσίας

Στόχος να οδηγηθούν τα νομοσχέδια

στη Βουλή των Αντιπροσώπων
το συντομότερο ΣΕΛ 6

ΣΕΛ 20

ΚΤΗΡΙΟ ΒΟΥΛΗΣ

Επιστρέφουν
ξανά σιον λόφο

ιης ΠΑΣΥΔΥ
ΣΕΛ 21

ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

Ανάπτυξη 5,3
ιο τρίτο τρίμηνο

ANNITA ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

fiteÉl'SBgllX

ΜΑΡΤΥΡΑΣ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ

Βεβήλωσαν τον τάφο της μάνας του
Ούτε τη μάνα του δεν άφησαν να αγιάσει Ο λόγος για μάρτυρα
κατηγορίας σε σοβαρή υπόθεση ναρκωτικών ο οποίος δέχθηκε
απειλές να κάνει πίσω Οι διωκτικές αρχές τα έχουν με τη δικαστική

εξουσία που καθυστερεί περιέργως την εκδίκαση ΣΕΛ 19

ΛΕΜΕΣΟΣ vs ΤΕΠΑΚ

Φωνές για την

ίδρυση σχολών

στην Πάφο
ΣΕΛ 24

ΚΑΛΑ ΝΕΑ ί

ML'M
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ΕΜΕΣΟΣ vs ΤΕΠΑΚ

Φωνές για ιην

ίδρυση σχολών
σιην Πάφο

ΣΕΛ 24
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Κοινή ανακοίνωση των

φορέων της πόλη

σημειώνει πως η

ανάπτυξη της πόλης τέθηκε
στην εξυπηρέτηση και στην

ανάπτυξη του ΤΕΠΑΚ και
αντιστρόφως και ότι αυτή

π συνεργασία πόλης-ΤΕΠΑΚ
στηρίχτηκε σε μία σχέση

διαφάνειας και
αλληλοσεβασμού και είναι

ευθύνη όλων να

αποφεύγονται ενέργειες
που τείνουν να διαταράξουν

αυτή τη σχέση

Λεμεσιανές αντιδράσεις κατά ΤΕΠΑΚ
Η συμφωνία του ΤΕΠΑΚ και του Δήμου Πάφου για μετακίνηση σχολών του πανεπιστημίου στην Πάφο έφερε
αναστάτωση και αντιδράσεις στη Λεμεσό μιας και δεν υπήρχε καμία ενημέρωση από πριν από πλευράς ΤΕΠΑΚ

ΓΡΑΦΕΙ ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΖΟΥΡΟΣ

Δυσαρέσκεια

επικρατεί σε
διάφορους φορείς και
οργανωμένα σύνολα της
Λεμεσού έπειτα από την

απόφαση του ΤΕΠΑΚ για μεταφορά
και ίδρυση σχολών και τμημάτων
στην Πάφο Συγκεκριμένα έχει
συμφωνηθεί να ιδρυθεί από το
ΤΕΠΑΚ η Σχολή Διοίκησης
Τουρισμού Φιλοξενίας και
Επιχειρηματικότητας η οποία θα
έχει έδρα την Πάφο Πρόκειται για
την πρώτη μεγάλη ανάπτυξη του
πανεπιστημίου έξω από την επαρχία
Λεμεσού
Η ανακοίνωση του ΤΕΠΑΚ και του
Δήμου Πάφου έφερε αναστάτωση
μιας και δεν υπήρχε καμία
πληροφόρηση από πριν μετά από
συνειδητή όπως προκύπτει επιλογή
του ΤΕΠΑΚ να κρατήσει τις
διαπραγματεύσεις και την τελική
συμφωνία μακριά από τα φώτα της
δημοσιότητας Η υπογραφή της
συμφωνίας έγινε στη Πάφο στις 10
Νοεμβρίου

Πρώτη αντίδραση
Το ζήτημα απασχόλησε στις 3
Νοεμβρίου την κοινή συνεδρία των
δημάρχων της μείζονος Λεμεσού
καθώς επίσης και τους προέδρους
του ΕΒΕΛ και ΕΤΑΠ Λεμεσού Μετά
το πέρας τη συνεδρίας εκδόθηκε

ανακοίνωση η οποία εκφράζει τις
σκέψεις και τους προβληματισμούς
των φορέων της πόλης
Βασικός άξονας των παραπόνων
που εκφράζονται από τη Λεμεσό
είναι η απουσία της οποιασδήποτε
ενημέρωσης από πλευράς του
πανεπιστημίου στις αρχές της
πόλης Μάλιστα ζητήθηκε τότε στις
3 Νοεμβρίου να γίνει συνάντηση
με το συμβούλιο και τις πρυτανικές
αρχές του ΤΕΠΑΚ όμως προτού
διευθετηθεί η συνάντηση στις 10
Νοεμβρίου υπήρξε η υπογραφή της
συμφωνίας γεγονός που έφερε
επιπλέον δυσαρέσκεια
Το θέμα απασχόλησε και το
δημοτικό συμβούλιο του Δήμου
Λεμεσού με ορισμένους δημοτικούς
σύμβουλους να εκφράζουν
εντονότατα παράπονα Υπήρξαν
ακόμα και φωνές που έκαναν λόγο
για Πανεπιστήμιο Λεμεσού στο
οποίο η πόλη πρόσφερε πολλά και
δεν υπήρχε κανένα λόγος για
ίδρυση και μεταφορά σχολών σε
άλλη πόλη Το δημοτικό συμβούλιο
της πόλης αποφάσισε να καλέσει
σε κατοπινό στάδιο ενώπιον του
τόσο το διοικητικό συμβούλιο του
ΤΕΠΑΚ όσο και τις πρυτανικές
αρχές για να ζητήσει εξηγήσεις

Τι λέει ο πρύτανης
Ο Π επικοινώνησε με τον
πρύτανη του ΤΕΠΑΚ ζητώντας τη
δική του θέση επί του θέματος Ο

Το θέμα είναι
καθαρά
ακαδημαϊκό και
το πανεπιστήμιο
είναι αυτόνομο
και έχει τα δικά
του σώματα
απαντά
το ΤΕΠΑΚ

Παναγιώτης Ζαφείρης δήλωσε πως
για το ΤΕΠΑΚ δεν υπάρχει κανένα
απολύτως ζήτημα απαξίωσης της
Λεμεσού Μας παρέπεμψε μάλιστα
στην ομιλία του στην ανακοίνωση της
συμφωνίας όπου τόνισε την
παγκύπρια παρουσία πλέον του
ΤΕΠΑΚ ξεκαθαρίζοντας πως από τη
Λεμεσό κτυπά η καρδιά του ΤΕΠΑΚ
εκεί που ξεκίνησε και συνεχίζει να
αναπτύσσεται
Σε επισήμανση μας για το ότι το θέμα
κρατήθηκε μακριά από τα φώτα της
δημοσιότητας ο πρύτανης ανέφερε
πως ήταν μία συνειδητή επιλογή του
πανεπιστημίου αφού το θέμα
χειρίστηκε μία μικρή και ευέλικτη
ομάδα και ότι σε περίπτωση που
γινόταν γνωστό ευρύτερα θα υπήρχαν
διάφορες αντιδράσεις και από άλλες
πόλεις που θα έφερναν άλλα
προβλήματα Παράλληλα τόνισε πως
αυτό το θέμα είναι καθαρά ακαδημαϊκό
και πως το πανεπιστήμιο είναι
αυτόνομο και έχει τα δικά του σώματα
για να παίρνει αποφάσεις
Ο πρύτανης ανέφερε πως το ΤΕΠΑΚ
είναι στη Λεμεσό και θα συνεχίσει να
βρίσκεται στην πόλη και να
αναπτύσσεται Έκανε ιδιαίτερη μνεία
στην ίδρυση Τμήματος Ναυτιλίας που
θα έχει 500 φοιτητές η ίδρυση του
οποίου έρχεται και ως αντιστάθμισμα
στη μεταφορά σχολών στην Πάφο
αφού ενισχύει σημαντικά το
πανεπιστήμιο στην πόλη της
Λεμεσού
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